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Abstract (en)
Binding, composed of a plate (1) mounted pivotably (3) and means for holding (4) the front part of the foot and of a heelpiece (5), comprises a body
(13) mounted pivotably (14) on the plate and equipped with an articulated jaw (15). The heelpiece comprises a return spring (18) also acting on a
movable lock (27) holding the body (13) aligned on the plate. The binding comprises return means (33a, 10) returning the plate and the heelpiece
into the initial position after release. The heelpiece is unlocked only after rotation of the plate through a specific angle. <IMAGE>

Abstract (fr)
Fixation comportant une plaque (1) montée pivotante (3) et des moyens de maintien (4) de la partie avant du pied et d'une talonnière (5) comprend
un corps (13) monté pivotant (14) sur la plaque et muni d'une mâchoire articulée (15). La talonnière comprenant un ressort de rappel (18) agissant
également sur un verrou mobile (27) maintenant le corps (13) aligné sur la plaque. La fixation comprend des moyens de rappel (33a, 10) rappelant
la plaque et la talonnière en position initiale après déclenchement. La talonnière n'est déverrouillée qu'après rotation de la plaque d'un angle
déterminé.
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